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Aktiviteter i juni. 

Fra årshjulet: 

Hellen Keller Day  
1. juni. 
 
Guvernørrådsmøte  
19. juni. 
 

 

Aktiviteter i juli. 
 
Convention i Orlando USA  
13-17. juli. 
 
Camp Imagine Peace  
uke 27-30 Moss. 
 
Camp Hardangervidda  
Uke 28 – 29 Tråastølen. 
 
 

Aktiviteter i august. 
 
Innleveringsfrist for saker til 
GRM 1, 1 august. 
 
Helsesportsuka i Tana 
Uke 32  
 
Arendalsuka 
Uke 33 
 
Guvernørrådsmøte nr 1 
Gardermoen 15 – 17.  
 
Fagsamling 
Gardermoen 23 – 24.  
 

Gnist - Kategori 
På denne lenken kan man finne 
informasjon om aktiviteter og 
diverse annet i Lions Norge.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Hei alle sammen. 

Da var også dette historie, Riksmøtet var siste helgen i mai.             

      

Det var et godt gjennomført møte med 159 delegater. Var dessverre ikke så 

mange delegater fra 104B, men der var en del. Tusen takk til de klubbene som 

hadde sendt delegater til Riksmøtet, det settes det stor pris på. Dette er den 

viktigste arenaen sammen med distriktsmøtet hvor medlemmene er med og 

bestemmer retningen. Jeg rakk ikke å snakke med alle, men håper dere var 

fornøyde med møtet og at dere fikk den opplevelsen dere ønsket. Det blir ny 

mulighet til neste år, kanskje vi sees der da. 

Alle sakene som var til behandling ble vedtatt, valg ble gjennomført og bekreftet. 

Kontingenten til MD (Norge) ble indeksregulert og kommer da på rundt 750,- pr 

medlem.  

Formål for Lions Røde Fjær 2027 er valgt. Vinneren ble etter en spennende 

valgrunde og tre avstemminger Grønkjær Arena i Notodden. Nyheter  

Dette var også et Riksmøte hvor man ser framover og ikke har så mye fokus på 

rapporter og historie. Dermed også mer interessante å delta på.  

Vi hadde litt gruppearbeid om GMA prosessen.  

Vi hadde også fine og interessante seminarer som var god besøkte. Mitt Valg, 

Lions førerhundskole. LAN, Lions Aid Norway og Lions Ungdomsutveksling. 

Protokoller fra Riksmøtet kan leses på Gnist når de er klare til å legges ut, da vil 
de ligge her Gnist - Kategori. 

 

 

 

   

 

Guvernørrådsleder åpnet møte og ønsket 
velkommen før hun ga ordet til meg. 

Som distriktsguvernør så var det min jobb 
å ønske velkommen til distriktet pga av at 
hotellet ligger i vårt distrikt.  

Var også på talerstolene i forbindelse med 
en av sakene vi hadde oppe. Sak 3.12 
nedleggelse av AIM og hvem som skulle få 
pengene. Kommer i protokollen.  

 

https://gnist.styreweb.com/org/4425/3367/articlecategories/2/1859
https://www.lions.no/informasjon/nyheter/vis/?T=Form%C3%A5l%20for%20Lions%20R%C3%B8de%20Fj%C3%A6r%202027%20er%20valgt&ID=53470&af=1&
https://gnist.styreweb.com/org/4425/3367/articlecategories/2/10637


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det nærmer seg også slutten på min periode som distriktsguvernør, det er bare ut juni, så er jeg past 

distriktsguvernør (IPDG) 

Her ser dere vår guvernørrådsleder og alle 5 distriktsguvernørene. Som dere ser av bildet så har vi hatt 11 

guvernørrådsmøter (4 fysiske, resten på WEB). Det har vært et spennende verv med mange saker, restart av 

GMA-prosessen (medlemssatsningen til Lions). Vi som har vært i rådet har samarbeidet godt. 

 

Vil benytte anledningen til igjen å takke Distriktsrådet for god hjelp, gode diskusjoner og mange gode vedtak 

som forhåpentligvis bringer distriktet vårt fremover mot et forenet og sterkere Lions.  

Vi har vært på topp når det gjelder medlemsverving, her må vi fortsette å stå på til neste år. Det gode 

arbeidet klubbene har gjort bærer frukter, trivsel og medlemsvekst går hånd i hånd. 

Vi får dessverre en liten dupp nå på slutten pga. to klubber som legges ned. Men så har vi også to klubber 

som har valgt å slå seg sammen for å stå sterkere, det er i Kristiansund. Det er vi kjempeglade for, de har 

medlemmer som står på og som fortsatt ønsker å være Lions og å bidra til de som trenger det. 

Vi ønsker dem lykke til fremover.  

Distriktet skal fortsatt være på tilbudssiden ovenfor medlemmene og klubbene, det er dere som er Lions, 

uten dere er vi ikke levedyktige. Vi skal fortsette å hjelpe de som trenger det, både lokalt, nasjonalt og rundt 

om i verden,  

Tusen takk til alle dere som har gitt meg et fantastisk år som distriktsguvernør. 

Ønsker Stein-Arne Betten lykke til som ny distriktsguvernør for 104B  

 

 

  Med vennlig hilsen       

 


